
Notulen Jaarvergadering Raad van Overleg Beltrum 13 april 2022  

Aanwezig: 

Odette ten Have, Suzanne Hamer, Margo Wildenborg, Carmen te Bogt, Meyke Bleumink, Marco 

Wildenborg, Elise Wildenborg, Laurens en Adie Hanselman, Theo Helmers, Paul Lepping, Harry 

Geverinck, René klein Gunnewiek, Lissa Pape, Jolijn Asschert, Kim Geverinck, Lidwien ten Have, 

Margret ten Have, Jan Boverhof, Edwin Bleumink, Thea Nijenhuis, Chantal te Braake, Anne Groot 

Zevert, Marieke Franken, Linda Tiggeloven, José te Woerd, Rikie Scharenborg, Ria Rosing, Marietje 

Stegers, Ria Cornelissen, Jeanine Ebbers, Chantal Papen, Arno te Veluwe, Stef Smit, Henk te Bogt, 

Eline Ribbers, Dinie Bouwmeesters, Leo te Woerd, Paul Ribbers, Marco Arink, Wilfried Groot Zevert, 

Richard Stortelder, Carla Baks, Carla klein Breteler, Jozé Ribbers, Roel Beunk en Hermien Roelvink. 

Afmeldingen: 

Gerard Hartjes, Maarten te Braak, Martin Bouwmeesters, Tonnie Krabben en Iwan Wolterinck 

Opening door Wilfried Groot Zevert: 

De vergadering werd geopend door de voorzitter Raad van Overleg Wilfried Groot Zevert. Na twee 

jaar is het gelukkig weer mogelijk om fysiek bij elkaar te komen. Er is een goede opkomst voor deze 

vergadering en een speciaal woord van welkom werd gericht aan de raadsleden Theo Helmers, Anne 

Groot Zevert en Jeanine Ebbers (Voor Mekaar Team Beltrum) 

De agenda van de vergadering en enkele aanpassingen van deze agenda werden doorgenomen. 

Notulen ledenvergadering 14 april 2021 en Jaarverslag 2021 door Hermien Roelvink: 

De notulen en het jaarverslag zijn voor de vergadering rond gestuurd onder de leden. Deze zijn ook 

terug te lezen op www.beltrum-online.nl  

Er waren geen vragen en/of opmerkingen op de notulen en het jaarverslag. Hierbij werden de 

notulen en het jaarverslag goedgekeurd en vastgesteld. 

Financiële Presentaties: 

Er zijn financiële presentaties gehouden van ’t Kulturhus, Naoberfonds en Raad van Overleg. 

• Kulturhus: door Arno te Veluwe  

Financieel jaarverslag Kulturhus is van augustus – juli  

Vanaf 2019-2020 de financiële gevolgen zichtbaar door de coronaperiode. Kulturhus is ruim 

1,5 jaar gesloten geweest door de corona. Hierdoor weinig opbrengsten, wel afschrijvingen 

gedaan. Vermogen hierdoor gedaald. Door de vaste huurders de financiële gevolgen wat 

kunnen beperken. 

• Naoberfonds: door Thea te Nijenhuis 

Financieel jaarverslag ook terug te lezen op website van het Naoberfonds. 

De corona periode heeft ook invloed gehad op het Naoberfonds, er zijn minder aanvragen 

gedaan bij het Naoberfonds. Thea gaf aan dat het Naoberfonds wel bekend is in Beltrum, 

maar wellicht nog te weinig om hierbij een aanvraag te doen bij een groot of klein idee/ 

initiatief bij het Naoberfonds. Oproep werd dan ook gedaan om zeker een aanvraag te doen 

wanneer een financiële steun nodig mocht zijn. 

In 2021 is er een bestuurswisseling geweest in het Naoberfonds. 

Nieuwe Naober: Schietvereniging Nieuw Leven is opgeheven en heeft Naoberfonds een mooi 

bedrag gegeven om nieuwe initiatieven in Beltrum een kans te geven. 

Naober SVB schenkt tevens jaarlijks een bedrag aan Naoberfonds. 

In 2021 aanvraag project voor repaircafé, schenking € 1000 vanuit Naoberfonds. Corona 

aanvraag door Samenleven-KBO om leden te verrassen met tulpen (€400)  

http://www.beltrum-online.nl/


Naoberfonds wil voor 2022 Naoberfonds meer onder de aandacht gaan brengen, 

communicatieplan is aangepast. Hopelijk zullen hierdoor meer aanvragen voor sprankelende 

ideeën en initiatieven binnen gaan komen bij het Naoberfonds en deze financieel 

ondersteund gaan worden. 

• Raad van Overleg (RvO) door Jozé Ribbers 

Financieel jaaroverzicht 2020-2021 werd gepresenteerd: 

- minder opbrengsten publicatiebord: wellicht ook door minder activiteiten dit jaar 

- jaarlijkse subsidie gemeente Berkelland bedrag/per inwoner ontvangen 

- coronasteun €750 ontvangen 

- bedrag ontvangen van Postcodeloterij Burtfonds: bestemd voor het Dorpsbos aan de 

Buurseman 

- minder vergaderkosten, meer digitaal vergaderd 

- aantal leden RvO ongewijzigd 

 

Begroting 2022: 

Er staat nog een bedrag gereserveerd voor de 4 & 5 mei herdenking, voor dit bedrag zal nog 

een invulling gezocht gaan worden. 

 

Carla klein Breteler geeft hier vervolgens een toelichting op vanuit het comité 4 &5 mei. Het 

bedrag hiervoor is in 2020 al uitgekeerd gezien de festiviteiten/ herdenkingen rondom 75 

jaar vrijheid. Deze plannen moesten gecanceld worden door de corona. Vanuit het comité is 

besloten om nu, na 2 jaar, dit niet meer te gaan vieren. Een deel van het bedrag was al 

teruggestort naar gemeente, gemeente heeft hierna aangegeven dit wel te mogen besteden 

in het kader van 4 & 5 mei 2022. Op 11 mei volgt een gezamenlijke traktatie voor de 

Sterrenboog en de inwoners van de Hassinkhof. 

 

Openbare ruimten, wegen en groen door Richard Stortelder:   

Richard geeft een weergave van zaken in 2021. 

Wegen: na jaren is de Papendijk opgeknapt. Velddijk ook. 

Groen: - er zijn op meerdere plekken berken en beuken aangeplant. Helaas door droogte ook 

                  bomen verloren gegaan. 

             - Zieuwentseweg bleken bomen weg te zijn. Gemeente dacht in eerste instantie aan 

               vandalisme. Bleek toch uiteindelijk dat deze bomen door de gemeente zelf waren 

               omgezaagd. 

              - nieuwe aanplanting in Dorpsbos en Park de Stroet 

Burgers kunnen onveilige situaties ook altijd zelf melden bij de gemeente, krijgt altijd reactie 

terug over de melding.  

Op 23 april 2022 is officiële opening van Park de Stroet.    

 

Bestuurssamenstelling RvOB:  

Tijdens deze vergadering is er afscheid genomen van 3 bestuursleden. 

Richard Stortelder: aftredend en niet herkiesbaar na een maximale zitting in het bestuur van 

12 jaar. 

Carla Baks: aftredend en niet herkiesbaar na 3 jaar bestuurslid te zijn geweest. 

Lissa Pape is al aantal jaren geleden afgetreden als bestuurslid, maar door de corona nog is 

er geen mogelijkheid geweest tot fysiek afscheid te kunnen nemen.  

Ieder bestuurslid werd toegesproken met een persoonlijk woord, met bloemen en een 

presentje, als dank voor hun inzet in het bestuur van de RvOB. 



 

 

Mededelingen:  

René Klein Gunnewiek: 

Gemeente Berkelland heeft het beleid voor Rood voor Rood in buitengebied vastgesteld. Door 

personele onderbezetting bij de gemeente onvoldoende in de mogelijkheid om hun inwoners 

hierover goed en duidelijk te informeren. 

Nu hebben enkele Beltrumse partijen de handen ineengeslagen om dit te gaan doen, namelijk: WIK 

adviesgroep, PIT bouwadvies, Ellen klein Gunnewiek en René klein Gunnewiek. 

Op 18 mei eerste infoavond Rood voor Rood Berkelland. 

Er is ook een website: www.roodvoorroodberkelland.nl  

Theo Helmers: 

Theo geeft aan blij te zijn om samen met Anne Groot Zevert in de gemeenteraad te zijn gekomen. 

Dank ook zeker richting de Beltrumse bevolking hiervoor.  

Gezien de nog korte tijd na de gemeenteraadsverkiezingen een korte update met de huidige stand 

van zaken nieuwe coalitie. Er staat veel op de agenda voor de komende vier jaar. Nu eerst het 

vormen van het college en het coalitieprogramma. 

Theo geeft aan altijd telefonisch bereikbaar te zijn voor vragen en opmerkingen. 

 

PAUZE 

 

Een groot en belangrijk project dat nu loopt in Beltrum is het project Wonen, Welzijn en Zorg. Het 

project loopt iets achter op schema door de coronaperiode.  

Wilfried Groot Zevert geeft een presentatie over de Toekomstagenda van Beltrum, het doel en de 

resultaten die behaald kunnen worden. Het opzetten van een toekomstbestendige structuur voor 

Wonen, Welzijn en Zorg voor en samen met de inwoners van Beltrum en het buitengebied. Deze 

toekomstagenda heeft 4 speerpunten: integrale visie, behoeftegericht, gericht op samenwerken en 

toekomstbestendig.  

Hoe is en blijft Beltrum een aantrekkelijk dorp om te blijven wonen voor nu en in de toekomst. 

Vanuit dit project ontstaat ook de vraag om in Beltrum een nieuwe dorpsorganisatie te laten 

ontstaan. Schematisch wordt er een sheet van de mogelijke vorm van deze dorpsorganisatie 

getoond. 

De dorpsorganisatie fungeert als een soort overkoepelende paraplu over Beltrum. 

Vanuit het project Wonen, Welzijn en Zorg zijn er 3 werkgroepen gevormd. 

Werkgroep 1: Verenigingen en maatschappelijk vastgoed 

Werkgroep 2: Zorg en Welzijn, sport en beweging 

Werkgroep 3: Wonen met zorg 

Het project Wonen, Welzijn en Zorg wordt gesubsidieerd vanuit ZonMW en wordt ook begeleid door 

extern professioneel begeleider. Het project zal eind 2022 gereed moeten zijn. 

Vanuit deze subsidie is ook budget gekomen voor de Dorpscontactpersoon. 

 

http://www.roodvoorroodberkelland.nl/


In deze vergadering werd dan ook duidelijk de vraag gesteld of Beltrum behoefte heeft aan een 

nieuwe dorpsorganisatie of toch liever het “te laten zoals het nu is”. 

En hoe de functie van de Dorpsverbinder te kunnen blijven invullen/ financieren na eind 2022?  

Hierna volgde 5 korte pitches van de 3 werkgroepen, de dorpscontactpersoon en dorpsorganisatie. 

Werkgroep 1 Verenigingen en maatschappelijk vastgoed door Edwin Bleumink 

In deze werkgroep zitten afgevaardigden van de sporthal, Dacapo, de Kerk, Halfweg, Kulturhus en 

RvO. 

Doel: samen een plan maken om samen sterk de toekomst in te gaan, genoeg vrijwilligers en 

jongeren behouden, beter benutten van de capaciteit gebouwen en hoe te zorgen voor een goede 

toekomstige exploitatie. 

Edwin liet ook een duidelijk overzicht zien van de bezettingsgraad van de verschillende gebouwen in 

Beltrum. In de avonduren redelijk goede bezetting, maar daarnaast ook duidelijk zichtbaar dat 

bezettingsgraad laag zijn, met name overdag. 

Kunnen verenigingen meer samenwerken hierin? Belangrijk is ook wel dat iedere vereniging zijn 

eigen identiteit wil en kan behouden.    

Werkgroep 2 Welzijn en Zorg door Kim Geverinck 

Twee hoofdvragen: 

- Wat vinden wij belangrijk voor de inwoners van Beltrum 

- Wat maakt dat wij deze aspecten belangrijk vinden 

Leefbaarheid, (hulp)vraag en aanbod  matchen, zorg moet voor iedereen toegankelijk zijn, zichtbaar 

zijn, laagdrempeligheid, acceptatie van alle doelgroepen / leeftijden / met of zonder beperking, 

gebruik maken van elkaars kwaliteiten, samenwerking met professionals (bijv. wijkzorg, voor-

mekaar-team, huisarts). 

Vanuit deze twee hoofdvragen zijn er twee speerpunten gevormd: 

- het toekomstbestendig maken en houden van het Meldpunt 

- het inzichtelijk en overzichtelijk te maken van de bestaande zorg en welzijn in Beltrum 

Vanuit deze werkgroep ook mooie initiatieven ontstaan zoals: LEEFF, voor iedereen die wat extra 

ondersteuning nodig heeft in de vrijetijdsbesteding. 

 (LEEFF: Lachen, Eerlijk, Enthousiasme, Feesten, Fijn) 

Werkgroep 3 Wonen met Zorg door Eline Ribbers 

Er zijn verschillende overlegmomenten geweest met o.a. ProWonen en Marga Klompé.  

Op dit moment niet geheel duidelijk wat deze partijen willen in de toekomst. 

De gesprekken verlopen dan ook stroef. 

Dorpsverbinder/ Dorpscontactpersoon Chantal Papen 

Per 1 januari 2021 is Chantal actief in haar functie als dorpsverbinder voor Beltrum en omgeving. 

Heeft overeenkomst voor 1 dag p/week. 

Chantal vertelde enthousiast over haar aandeel in de nieuw opgezette acties in Beltrum, o.a. dorps-

whatsapp (66 personen), rondleiding nieuwkomers in Beltrum, repaircafé, Kom d’r in en de puzzel-en 

legotheek. 

Chantal roept iedereen op, kom met ideeën! 

Want, wat zou het toch mooi zijn dat in Beltrum….?  

Dorpsorganisatie Beltrum door Roel Beunk/ Wilfried Groot Zevert 

Een nieuwe dorpsorganisatie zou de RvO kunnen vervangen. Zal een centraal aanspreekpunt kunnen 

worden en samenwerkingen verenigingen verbeteren. Voordeel sneller schakelen bv. tav de 

gemeente/ aanvraag subsidies/ juiste mensen met de kennis benaderbaar voor iedereen. 



Dorpsverbinder kan hier ook centrale rol in hebben. 

Wel identiteit van de verenigingen willen bewaren. 

Heeft Beltrum behoefte aan nieuwe dorpsorganisatie? 

Na deze presentaties wordt de dialoog gevoerd met de aanwezigen op de vergadering. 

-Hoe kunnen we Beltrum toekomstbestendig maken en houden? 

- Zijn we nu op de goede weg? 

- Wat vindt Beltrum van de functie Dorpsverbinder? Blijven bestaan voor Beltrum? 

- Nieuwe dorpsorganisatie in Beltrum? 

Belangrijkste punten die naar voren kwamen: 

- iedere vereniging eigen identiteit laten houden 

- te strakke structuur niet gewenst 

- goed om onderling meer te gaan samenwerken (ook bij evenementen) 

- veel activiteiten georganiseerd, maar niet duidelijk voor elkaar: betere verdeling/ afstemming. Idee 

activiteitenkalender: belangrijk natuurlijk dat de continuïteit van zon kalender gewaarborgd zal zijn 

en blijven 

- functie dorpsverbinder positief 

Rondvraag:  

Ria Rosing: 

We hebben mooi speel- beweegpark de Stroet. 

Komen hier nog activiteiten voor ouderen? 

Chantal geeft aan dat er nu nog geen financiën voor zijn, is naarstig op zoek naar 

subsidiemogelijkheden. Bewegen samen en onder begeleiding. 

Idee: Bewegen samen voor jong en oud. 

Jeanine Ebbers: 

In Berkelland is een vrijwilligersplatform. Tip om deze te gebruiken bij het inzetten en hulp van 

vrijwilligers 

 

Rob Dieperink wordt per 1 mei 2022 de nieuwe dorpscontactpersoon voor Beltrum. 

Wilfried Groot Zevert sluit hierna de vergadering af. Iedereen wordt bedankt voor hun aanwezigheid 

en inbreng.  

Bij vragen en ideeën altijd mogelijkheid tot komen op het inloopspreekuur van de RvO (eerste 

woensdag van de maand om 20.00 uur in Kulturhus). 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 



 

              

 

 

 

 

 


